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N O T I C I E S N O T I C I ES 

assistants lamenten que no segueixin Però s'es-perà poder iniciar-los amb algún altre grup. 
lyjova organització parroquial 

Degut a la marxa de Mn. Tomàs, ha quedat nom-brat ecònom provisional Mn. Victor Manuel Fuen-temilla, actual ecònom de Bigues. Serà ajudat per Mn. Joan Vallicrosa, Mn. Joan Ferret i Mn. Anto-ni Bassolas. 
— A partir del 7 de desembre, les misses del 

diumenge quedaran establertes a les 8, 12 i 7'30 
(vespertina). 

— Els dies laborables es dirà missa el dimarts i dijous, a les 8 del vespre. Aquests mateixos dies hi haurà despatx parroquial, de 7 a 8 del vespre. 
— Urgéñcies: En cas d'urgència, estaran de guardia, dilluns i dimarts, el Sr. Rector de Bigues, tel. n.° 2; dimecres i dijous, L'Ametlla, tei n.® 2; Divendres, Llissà, tel. n.® 24; dissabte, a qualse-vol d'aquests pobles. 

Conseil Parroquial 
El dia 22, hi hagué reunió de Conseil. Mn. To-màs presenta Testât de Comptes. Hi havia en cai-xa 58.442*40 ptes. La instaliació nova d'altaveus, fou pagada amb la quantitat de 35.044 ptes. Es féu exposició dels problèmes parroquials i com Iligar-ho amb la nova organització. Es parlà del Catecisme, deis CoHoquis i del Lloc de Cuite en el Rieral, del local juvenil, de la Tómbola i feren la presentació com a nous membres del Conseil en Josep Vila Vilaret i Josep Ciurans Mas. Mn. Tomàs agrai la coHaboraciô de tots els membres del Conseil i s'acomiadà. 

Nou desti 
Mn. Tomàs, ha estât destinât a Barcelona. Tin-drà el seu domicili a la plaça dels Angels n.® 3. I ajudarà els diumenges a la parròquia del Pi, i seguirà estudìs en el Seminari. 

C o x i f e r è z i c i e s 

S'ha continuât el cicle de conferències, començat a 
l'Octubre. Durant el Novembre i el començament de De-
sembre s'han desenrotl lat els ternes: 

— «Els trasplantaments de cor», pel Dr. Marius. 
— «Israel; el país i la gent», pel matrimoni Verdaguer, 

de Sant Feliu. 
— «El Vallès; una comarca en plena evolució», per 

Marcel Galobart. 
Han assistit a câda sessió unes trenta persones, que 

ens sembla bastant important. 
Nosaltres desit jaríem que tothom ho tingues en comp-

te, perqué creiem que a tothom poden servir per ajudar 
a comprendre realitats actuals i vives en el mon. 

NOTA DE LA SOCIEDAD DE CAZADORES 
Se notifica a todos los señores socios de la So ciedad de Cazadores, que se les obsequia con una participación de 4 pesetas en el número 54.218 de la lotería nacional de Navidad. Dichas participa-ciones están depositadas en la tesorería de la Sociedad. 

La Junta 

E L S P A . S T O R . E T S 
Tornem a fer els pastorets d'en Folch i Torres! Va 

semblar a tothom que no havíem de repetir els de l'any 
passai, perqué ja els feiem de rutina. A mes, ens va 
semblar que eren menys bons. Per això ens vam animar 
a canviar. La preparado es fa amb iHusió. Tenim un 
equip de tramoístes que treballa des de fa dies. Els actors, 
(malgrat la grip, que sembla que s'hagi enamorat de 
tots ells) fan el que poden per fer-ho b é . 

Pensem fer-los dues vegades: Per Nadal a les 8'15 del 
vespre i per Reis a les 5'30 de la tarda. 

CAMPAÑA BENEFICA DE T. V. E. Este año también se ha pensado colaborar en la Campaña Benéfica de T. V. E. Por mediación de estas líneas ponemos en co-nocimiento de todos los interesados en asistir o colaborar en tan humanitario y caritativo acto sirvan dirigirse a los señores siguientes: D. Mi-guel Bassa, D. Francisco Brustenga, D. Jaime Bar-bany Barò y D. José Margenat y ellos les infor-marán con más detalle. Es intención de los organizadores programar un día de estancia en Barcelona para poder vi-sitar centros cultxirales y recreativos. El día señalado ya se avisará oportunamente. 
ASOCIACION DE CABEZAS DE FAMILIA 
La Junta de esta asociación, para lograr un bi-llete más reducido en los trayectos que dentro de nuestra población establece la Empresa Sagalés, S. A., se personó por medio de dos de sus miem-bros en el domicilio del Sr. Sagalés. En el trans-curso de esta entrevista se hizo patente que la petición era preferible formularla por escrito, por lo que en fecha 19 de agosto se le envió una carta formulando nuevamente la petición. Al no obtener contestación se envió en fecha 23 de septiembre una instancia a Obras Públicas - Departamento de Transportes Terrestres, en la que se solicitaba nuevamente la reducción de tarifa. Estas peticio-nes provocaron unas cuestiones algo desagrada-bles, suponemos debido a malentendidos, que han derivado en la supresión de algunos trayectos de la línea. 
Actualmente se sigue el curso de solución (se ha visitado por dos veces al Sr. Sagalés y a Obras Públicas) y esperamos que muy pronto se resuel-va favorablemente esta situación. 

* * * Está ya concedida por parte del Ministerio de Educación y Ciencia, una subvención como ajoida económica en los desplazamientos, a todos aque-llos alumnos que cursan sus estudios en Grano-llers, se están ultimando las gestiones y espera-mos muy pronto comunicar a todos los interesa-dos la cuantía de la ayuda y la forma de hacerla efectiva. 
* * * Por parte de la familia Cucurella, de «Can Ven-drell», fueron entregados a esta Asociación dos nuevos cochecitos de niño, que ha parecido opor-tuno, por precisar de ellos, darlos a las familias Viadé-Portet y Alexandri-Martí. Agradecemos sin-ceramente esta generosa gentileza de los señores Cucurella. * * * Para cualquier aclaración o sujerencia pueden dirigirse a los miembros de la Junta. 
* * * La Asociación de Cabezas de Familia no puede cerrar este espacio sin desear a todos los socios y familias de la población, unas fehces fiestas de Navidad y un próspero año nuevo. 
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